
Anteckningar från mittmöte 2019-02-21

1. Studenterna upplever att kursinformationen är tillräcklig och att det går att hitta på kurs-
hemsidan.

2. Både studenterna och kursansvarig tycker att kursen fungerar som den skall, och de
flesta verkar nöjda med föreläsningarna.

3. Följande önskemål har framkommit om användningen av tavlan

(a) sudda alltid ”äldsta” tavlan först
(b) skriv större, och sudda inte med fingrarna
(c) undvik ”innerkanterna” som kan skymmas från vissa håll

Kursansvarig lovar att försöka följa uppmaningarna.

4. En del studenter önskar progressiva tentaresultat på kurshemsidan. Detta ser ut att lägga
till ytterligare ett tidskrävande administrationsmoment i en redan tidspressad situation.
Kursansvarig skall höra med Lukáš hur han lyckats med detta, men kan inte lova att det
genomförs.

5. En del studenter tycker att det inte behövs hela meningar på tavlan, och att de tar längre
tid att anteckna. Andra studenter tycker att det är bra och tydligt. Kursansvarig har en
tanke med att skriva hela meningar, och kommer inte att ändra på detta.

6. Ibland tar genomgångarna på övningarna för lång tid så att det inte blir tillräckligt med
tid kvar för eget arbete. Detta är inte meningen, och kursansvarig meddelar övningsle-
darna om att detta upplevs som ett problem.

/ Mårten


